



故宮玉器郵票典藏組

為宣揚中華文化之美，特推出「故宮玉器郵票典藏組」1款，於「臺北 2023 第 39 屆亞洲國際郵展」首日(112 年 8 月 11 日)發售。本典藏組集結 108 至 111 年發行之「故宮玉器郵票」系列，獨家收錄 4 套限量版 4 方聯刷票品，及 4 套預銷中文戳原圖明信片，共發售 10,000 組，每組售價新臺幣 1,250 元，值得珍藏。

The Collectable Set of Jade Articles from the National Palace Museum Postage Stamps

To promote the beauty of Chinese culture, Chunghwa Post has specially released “The Collectable Set of Jade Articles from the National Palace Museum Postage Stamps” on August 11, 2023, the first day of the TAIPEI 2023 – 39th Asian International Stamp Exhibition. This collectable set contains a total of four sets of Jade Articles from the National Palace Museum Postage Stamps issued by Chunghwa Post from 2019 to 2022, each set specially printed in a se-tenant block of four. Sixteen pre-cancelled maximum cards are also included. With the quantity of 10,000, the set is sold at NT\$1,250 a copy.